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1 Gaat u 1 juni halen

Optie 1

Ja ik kan u melden dat dit gaat lukken Hier ben ik heel

blij mee

Ik heb hier volop met de GGD en de labs over gesproken
en ik heb er volop vertrouwen in dat het gaat lukken om

vanaf 1 juni iedereen met klachten te laten testen

Optie 2

Helaas wordt 1 juni toch te krap
Omdat ik wil dat het grootschalig testen vanaf het begin af

aan zo goed mogelijk verloopt heb ik besloten om het

testen van iedereen met klachten vanaf PM juni in te laten

gaan
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2 Is de capaciteit dan op orde

De capaciteit in labs en de hoeveelheid labmaterialen is

op orde De labs zijn er klaar voor

De aansluiting op het IT systeem is voor de labs en

GGD en vrijwel compleet Zo kunnen gegevens rondom

de testen makkelijk uitgewisseld worden en kunnen

monsterstromen ook makkelijk omgelegd worden als

dat nodig is

De GGD en zijn er klaar voor om iedereen te testen

vanaf 1 juni x juni

Mensen met klachten kunnen naar de GGD bellen De

GGD vraagt of je klachten hebt vraagt enkele

persoonsgegevens en maakt vervolgens voor dezelfde

of de volgende dag een afspraak voor het afnamen van

een test bij een teststraat

Meestal ontvang je dan na 24 uur de testuitslag

Als deze positief is dan start meteen het bron en

contactonderzoek



290708

3 Wat wordt het telefoonnummer

Het nummer maken we bekend zodra het gebeld kan

worden

Het heeft geen zin het nummer veel eerder dan 1 juni
bekend te maken omdat op 1 juni de afspraken kunnen worden

ingepland

Naast het nummer komt er overigens een pagina op

rijksoverheid nl met alle informatie over het testen
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4 U heeft steeds gezegd dat preventief testen zonder

aanwezigheid van klachten geen zin heeft Dat

wordt nu bij personeel van Vion wel gedaan Hoe zit

dat

Preventief testen zonder klachten heeft in beginsel
inderdaad weinig zin Als iemand geen klachten heeft

en negatief test dan kan je daar weinig mee De

volgende dag kan je alsnog besmet raken

Maar in specifieke gevallen kan preventief testen soms

toch wel zin hebben Het is in beginsel aan de GGD om

hier in het kader van de bestrijding van COVID 19

afwegingen in te maken Dat hebben ze eerder bij een

AZC en nu ook bij Vion gedaan
Er is ook sprake van voortschrijdend inzicht over de

betrouwbaarheid van testen deze blijken ook bij het

eerste ontstaan van klachten al betrouwbaar en

mogelijk zelfs voor het ontstaan van eerste klachten

PM Om die reden wil ik het OMT vragen naar hun visie

hierop en overweeg ik uit te zoeken of preventief testen

in specifieke settings zoals bij een uitbraak opname in

het ziekenhuis of verpleeghuis van meerwaarde kan

zijn


